EN ORIGINAL

Our hero, Recep İvedik is at home watching television, when postman brings him a surprise invitation for the annual dried beans festival of Konya province. Very excited with the news, Recep convinces his best friend Nurullah to join him but due to a miscommunication with the travel agency, they get plane tickets for Kenya, Africa, instead of Konya, Turkey.

After arriving at Kenya and getting on a safari tour, our hapless companions find themselves lost in endless savannah and at the middle of two rival local tribes. Many adventures await Recep in this unfamiliar and exotic land, who will try anything and everything to return home, mostly to hilarious results.

This new installment of box-office record-breaking series Recep İvedik, created by Şahan Gökbakar, promises many moments of laughter and fun to its audience.


[bookmark: _GoBack]DE TRANSLATION

Unser Held, Recep İvedik, schaut zu Hause fern, als ihm der Postbote eine Überraschungseinladung zum jährlichen Trockenbohnenfest der Provinz Konya überbringt. Sehr erfreut über diese Neuigkeiten, überredet Recep seinen besten Freund Nurullah, sich ihm anzuschließen, aber aufgrund eines Missverständnisses mit dem Reisebüro bekommen sie Flugtickets nach Kenia in Afrika anstatt nach Konya in der Türkei.

Nachdem sie in Kenia angekommen sind und sich auf eine Safari-Tour begeben haben, finden sich unsere glücklosen Gefährten in einer endlosen Savanne zwischen zwei rivalisierenden lokalen Stämmen wieder. Viele Abenteuer warten auf Recep in diesem unbekannten und exotischen Land, und er will um jeden Preis um nach Hause zurückkehren – meist mit urkomischen Resultaten.

Dieser neue Teil der rekordverdächtigen Kinohit-Reihe Recep İvedik, kreiert von Şahan Gökbakar, verspricht dem Publikum viele komische Momente und jede Menge Spaß.
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